
 

INTERPELLATION (M) – Resultatet av HBTQ-certifieringarna 

Till ansvarigt regionråd Fredrik Åberg-Jönsson (V)  

 

Region Gävleborg har spenderat mångmiljonbelopp på RFSL:s HBTQ-certifiering. Hela 2,1 

miljoner kronor är kostnaden för att bland annat koncernledningen, 

kommunikationsenheten och utvecklingsavdelningen har certifierats. 

 

250 000 kronor är kostnaden för att enbart 50 personer ska certifieras. Dessutom måste de 

avdelningar som certifieras återigen certifieras till samma kostnad vart tredje år för att 

bibehålla certifieringen. 

Med en så stor summa som spenderats, och som troligtvis kommer att spenderas, är det 

viktigt för skattebetalarna att få besked om effekten på arbetet. Det är viktigt att det finns 

statistik som tydligt pekar på att detta är väl använda skattepengar som gör mest nytta här. 

Att man tydligt kan motivera att pengarna läggs på en certifiering i stället för på Region 

Gävleborgs eget likabehandlingsarbete. 

Med anledning av ovanstående frågar jag regionrådet Fredrik Åberg-Jönsson (V) följande:  

 
1. På vilket sätt har Region Gävleborg utvärderat miljoninvesteringen på HBTQ-

certiferingar? Finns det statistik tillgänglig? 

2. Vilka är de positiva och/eller negativa effekterna av HBTQ-certifieringen? 

3. Anser regionrådet att detta är väl spenderade skattepengar? 

4. Avser regionrådet säkerställa att Region Gävleborg ”omcertifierar” de certifierade 

avdelningarna vart tredje år? 
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